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SYDØSTJYLLANDS 

KOLONIHAVEKREDS 
cvr. Nr. 36270888 

www.sydoestjyllands-kolonihavekreds.dk 
 

 
 

BESTYRELSESMØDE 
 
 
 

Onsdag den 12. marts 2025 kl. 17.30 i Horsens 
 
Vi starter med at vælge en ordstyrer. Mødets varighed max. 3 time. Der opfordres til at vi holder fokus og 
følger dagsordenen. Opstår der behov nedsættes arbejdende udvalg. Spisning ca. kl. 19.30/20.00 
 
 
 

DAGSORDEN  

 
1. Godkendelse/underskrift af referat fra sidste møde.  

 
2. Nyt fra formand 

         -  Nyt siden sidst 
                                        

3. Nyt fra kasserer/regnskab  
       -  Info / status ajourført regnskab  
        

4. Nyt fra udvalg 
- VU - vurderings/ankeudvalg   
- Kommune - Miljø – kloak 
- Byggeudvalg  
- Præmieringsudvalg 

Kursusudvalg  
- Øvrige-fra alle vore tilsluttede kommuner 

 
5. Udarbejde indkaldelse til repræsentantskabsmøde 2025 

 
6. Ny hjemmeside igangsat 

 
7. Forsikringstilbud 

 
8. Eventuelt 

 
9. Næste møde  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.sydoestjyllands-kolonihavekreds.dk/
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REFERAT 
 
Afbud: Karin                                   Afbud uden meddelelse:  

 
 
 
1. Referat fra sidste møde godkendt og underskrevet 
 
2. Siden sidst 
Sæson er startet op – generalforsamlinger er begyndt at blive afholdt – foreløbig er de afholdte 
generalforsamlinger afviklet i god ro og orden. Der kommer flere generalforsamlinger i den næste måneds 
tid. 
Der har derudover, som sædvane været flere henvendelser omkring rådgivningshjælp til både foreninger og 
til have medlemmer. 
 
3. Kipp-bogføring har ajourført regnskab, som er et øjebliksbillede. Pt. Viser regnskabet overskud og likvide 
midler udgør pt. 198.000 t.kr.  
 
4. Udvalg: 
-  Vurdering: Der har lidt henvendelser angående praktiske byggeregler. Her skal vi altid henvise til 
gældende regler fra kolonihaveforbundet. 
Der er planlægning i gang omkring foråret vurderingskurser. Invitationer udsendes senere. 
- Miljø og kloak: pt. i stilstand, ingen henvendelser. Kredsen har i slut 2024 været til møde med kommunen 
ang. vand, dræn, åløb ved Løvhøj/Ålykke, her lovede Horsens kommune at de ville påbegynde oprensning 
og reetablering af åløbet, hidtil er der ikke sket noget aktivt fra kommunens side, hvorfor vi retter 
henvendelse til Flemming Larsen og beder om nogle tidshorisonter. 
- Byggeudvalg: alt kører som planlagt, ingen kommentarer 
- Præmieringsudvalg: ligger pt. i dvale indtil ca. maj/juni måned 
- Kursusudvalg: der planlægges omkring det årlige bestyrelseskursus, som afholdes medio maj md. 
- Øvrigt: pt. intet 
 
5. Udarbejdelse af indkaldelse til årligt repræsentantskabsmøde 
AK havde lavet udkast til indkaldelse år 2025, udkast godkendt. Indkaldelse vil blive udsendt indenfor de 
næste 2 dage. 
 
6. Ny hjemmeside. 
Thorvald har vintersyslet med kredsens nye hjemmeside og den er nu færdiggjort og er sendt ud ”i luften”. 
Det er stadig de samme informationer – dog designet på en ny og mere overskuelig måde – vigtigst er at 
hvor der i den gamle udgave var nogle ”spærringer” ved bruge af Apple produkter, disse er nu ændret og alle 
kan nu tilgå vores data på hjemmesiden, uanset hvilket produkt man benytter. 
 
7. Forsikringstilbud 
TRYG forsikring er vågnet op af deres dvale og har undskyldt mange gange, at vores ønske om 
forsikringstilbud var blevet for gemt væk i nogle interne gemmer. Vi afventer derfor nyt fra TRYG og ser hvad 
de fremkommer med. 
 
8. Eventuelt. 
Vi havde en kort snak omkring arbejdet i kredsen og hjælp til foreninger ud i fremtiden. Vi ser i dag at 
foreninger får svære og svære ved at hyre folk til bestyrelser og folk der vil yde et stykke frivilligt arbejde for 
vore foreninger. Vi tager en snak om fremtiden med fokus på hjælp til foreningerne på et senere tidspunkt i 
dette sæson år. 
 
9. Næste møde. 
Næste møde aftaltes til den 24- april kl.17.30 på kredskontoret. 
 
 

 
 
 
 


